
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXIII/2020 

XXIII Sesja w dniu 24 września 2020 roku 

Obrady rozpoczęto 24 września 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:35 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1.Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Anna Kalińska 

5. Mariusz Kozłowski 

6. Anna Mielniczyn 

7. Roman Moskwa 

8. Alicja Murawska 

9. Krzysztof Mytych 

10. Wojciech Nowicki 

11. Małgorzata Pasierbska 

12. Marcin Zając. 

Nieobecni: 

1. Radosław Chorążyczewski 

2. Michał Pater 

3. Dariusz Penkala. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 1. 

 

Ad.1  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski otworzył obrady 

XXIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. Powitał obecnych.  

W dzisiejszej sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji, uchwał, wniosków. 
 

 

Ad.2  

 

Przedstawienie porządku obrad przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz Mariusza Kozłowskiego. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z  XXII  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach w miesiącu wrześniu br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami. 

8. Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2020 r. 

9. Dyskusja. 

10. Sprawozdanie na temat wypoczynku letniego. 

11. Dyskusja. 

12. Informacja z organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

13. Dyskusja. 

14. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

   - ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność 

Gminy Lubomierz, 

   - rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Szkolne Schronisko Młodzieżowe 

„Maciejówka”  w Maciejowcu przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Szkoły Podstawowej w Pławnej, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Przedszkola Miejskiego w Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Szkoły Podstawowej w Pławnej Oddział 

Przedszkolny w Wojciechowie, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Zespołu Szkół w Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Gimnazjum im. Hieronima Wietora w 

Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Liceum Ogólnokształcące im. Aleksandra 

Kamińskiego w Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Branżowej Szkoły I Stopnia w Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Szkoły Policealnej w Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych), tj. Zespołu Szkolno  – Przedszkolnego w 

Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych),  tj. Technikum  w Lubomierzu, 

- rozpatrzenia skargi Pana K. J. na nienależyte wykonywanie obowiązków przez dyrektorów szkół 

lub placówek oświatowych  (samorządowych),  tj. Internatu Zespołu Szkół w Lubomierzu, 

- określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 2020/2021,       
- zmian w budżecie na 2020 rok. 
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15. Prezentacja zakończonych prac Parku Przyklasztornego w Lubomierzu 

16. Zapytania i interpelacje. 

17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Sekretarz Gminy i Miasta Adam Skrzydłowski – zgłosił zmiany do porządku obrad sesji, 

wprowadzenie w bloku uchwał w pkt.14 projektu uchwały: w sprawie zamiaru likwidacji Filii 

Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla oddziału zerowego i oddziału 

przedszkolnego.   

Radni jednogłośnie (12 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych)  przyjęli propozycję zmiany 

porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski – zgłosił zmianę 

do porządku obrad poprzez wprowadzenie pkt. „Prezentacja zakończonych prac Parku 

Przyklasztornego w Lubomierzu” około godz. 14:00.                                                                          
Radni jednogłośnie (12 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych)  przyjęli propozycję zmiany 

porządku obrad.  
 

Ad.3  

 

Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

 

Ad.4  
 

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu wrześniu br. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – przedstawiła wnioski wypracowane 

na posiedzeniu wspólnym przez Komisję Rewizyjną i Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w 

dniu 17 września 2020 r.: 

 

1.  O wycięcie suchych gałęzi i drzew przy drodze dojazdowej: Lubomierz - Radoniów,  

     Lubomierz - Pławna. 
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2.  O naprawę chodnika od skrzyżowania ul. Jeleniogórskiej z ul. Placem Wolności w  

     kierunku oczyszczalni ścieków i wjazdu do tzw. "Alei Kasztanowej". 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O wycięcie suchych gałęzi i drzew przy drodze dojazdowej: Lubomierz - Radoniów, 

Lubomierz - Pławna.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O naprawę chodnika od skrzyżowania ul. Jeleniogórskiej z ul. Placem Wolności w kierunku 

oczyszczalni ścieków i wjazdu do tzw. "Alei Kasztanowej".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

Ad.5 

 

Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska.  

Wniosek nr 1 o przygotowanie dokumentacji technicznej na drogę Popielówek – Wojciechów.   

Wniosek z uwagi na brak środków w miesiącu wrześniu 2020 r. zostanie przyjęty do 

rozpatrzenia po przeanalizowaniu budżetu w IV kwartale 2020 r. 

Wniosek nr 2 o wystosowanie pisma do Starostwa Powiatowego o wykonanie progu 

zwalniającego na odcinku drogi przy ul.Chopina w Lubomierzu. Wniosek został zrealizowany. 

Zostało wysłane pismo do Starostwa Powiatowego. W odpowiedzi Starosta Lwówecki 

poinformował, że montaż progów zwalniających nie jest możliwy ze względu na  
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uwarunkowania terenowe oraz funkcjonującą na tej drodze komunikację dowożącą dzieci i 

młodzież. 

Ad.6  

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami za 

okres od 6 czerwca do 24 września 2020 r. - przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta 

Lubomierz Marek Chrabąszcz.  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

 

Wydano następujące zarządzenia: 
- Zarządzenie nr 58/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 29.06.2020 r. w 

sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargu, 

- Zarządzenie nr 59/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30.06.2020 r. w 

sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości, 

- Zarządzenie nr 60/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30.06.2020 r. w 

sprawie obniżenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na zbycie nieruchomości 

zabudowanej, 

- Zarządzenie nr 61/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 30.06.2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok, 

- Zarządzenie nr 62/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 06.07.2020 r. w 

sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargu, 

- Zarządzenie nr 63/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 07.07.2020 r. w 

sprawie ustalenia ceny za zbycie w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości zabudowanych, 

- Zarządzenie nr 64/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 08.07.2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok, 

- Zarządzenie nr 65/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 21.07.2020 r. w 

sprawie powierzenia obowiązków Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu, 

- Zarządzenie nr 66/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 24.07.2020 r. w 

sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargów, 

- Zarządzenie nr 67/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 31.07.2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok, 

- Zarządzenie nr 68/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 07.08.2020 r. w 

sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargów, 

- Zarządzenie nr 69/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia13.08.2020 r. w 

sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargów, 

- Zarządzenie nr 70/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 14.08.2020 r. w 

sprawie obniżenia ceny wywoławczej w piątym przetargu na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej, 

- Zarządzenie nr 71/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 17.08.2020 r. w 

sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa 

użytkowania wieczystego Gminy Lubomierz, nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, położonej w Lubomierzu obręb 2, 

- Zarządzenie nr 72/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 17.08.2020 r. w 

sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego, 
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- Zarządzenie nr 73/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 17.08.2020 r. w 

sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego, 

- Zarządzenie nr 74/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 19.08.2020 r. w 

sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego nr 4 przy Pl. Wolności 65 w Lubomierzu na 

lokal komunalny, 

- Zarządzenie nr 75/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 24.08.2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok, 

- Zarządzenie nr 76/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 28.08.2020 r. w 

sprawie przedłożenia informacji z przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2020 

roku oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej na dzień 30 

czerwca 2020 roku, 

- Zarządzenie nr 77/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 31.08.2020 r. w 

sprawie powierzenia obowiązków Dyrektora Żłobka Gminnego „Wojtusiowa Kraina” w 

Wojciechowie, 

- Zarządzenie nr 78/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 31.08.2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok, 

- Zarządzenie nr 79/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 04.09.2020 r. w 

sprawie zbycia gruntu na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej w 

drodze bezprzetargowej, 

- Zarządzenie nr 80/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 11.09.2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok, 

- Zarządzenie nr 81/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 14.09.2020 r. w 

sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa 

użytkowania wieczystego Gminy Lubomierz, nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, położonej w Lubomierzu obręb 2, 

- Zarządzenie nr 82/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 14.09.2020 r. w 

sprawie przeprowadzenia wyborów sołtysa i wyborów uzupełniających członków rady 

soleckiej w Olesznej Podgórskiej, 

- Zarządzenie nr 83/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 18.09.2020 r. w 

sprawie wyznaczenia komisji do przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości. 

 

Ad.7  
 

Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami nie została 

przedstawiona z uwagi na nieobecność (usprawiedliwioną  innymi obowiązkami w powiecie).  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski – jeśli są 

pytania, proszę o wniesienie za pośrednictwem biura Rady MG, zostaną przekazane radnemu 

powiatowemu. 

 

 

Ad.8 i 9 

 

Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2020 r. została szczegółowo 

omówiona na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w miesiącu 

wrześniu br. przez Skarbnika GiM Elżbietę Jaśkiewicz.  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3. 
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Plan dochodów na 2020 r. 36.280.050,00 zł, wykonanie 16.521.053,93 zł, wykonanie 

procentowe 45,54%.  

Wykonanie budżetu w zakresie wydatków: plan 32.598.350,00 zł, wykonanie 15.726.675,36 

zł, wykonanie  procentowe 48,24%.  

Dochody związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych 

gminie 8.871.265,90 zł, wykonanie 4.214.447,48 zł, wykonanie procentowe 47,51%. Wydatki 

związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych gminie 

8.870.681,90 zł, wykonanie 4.175.667,05 zł, wykonanie procentowe 47,07%.  

Stan zobowiązań na dzień 30.06.2020 r. to kwota 12.800.000,00 zł w tym kredyty 

3.600.000,00 zł, obligacje 9.200.000,00 zł. Stan należności 4.516.978,58 zł. 

Wydatki na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego zostały wykonane w 

kwocie 118.461,06 zł. 

 

Z uwagi na nieobecność dyrektora Lubomierskiego Centrum Kultury pkt 10 zaproponowano 

przenieść do bloku przed podjęciem uchwał.                                                                                              

Radna Krystyna Andrzejczak – zgłosiła, że dyrektorowi placówki chce zadać pytanie 

odnośnie dzieci biorących udział w wypoczynku letnim. 

Radni przegłosowali jednogłośnie (12 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) wniosek 

o dokonanie zmian porządku obrad i przeniesienie z pkt. 10 „Sprawozdanie na temat 

wypoczynku letniego" do pkt.13. 

 

 

Ad.10 i 11  
 

Informacja z organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2020/2021.  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4,5,6 i 7.   

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – materiał został Państwu przedstawiony w 

formie elektronicznej w programie e/Sesja, jeśli są pytania, to proszę o przedstawienie. 

Pytań brak. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – ogłosił 15 min. przerwę w obradach sesji  

w godz. 12:50 - 13:05. 

Godz. 13:05 – wznowienie obrad sesji. 

 

Ad.12 i 13 

Radna Krystyna Andrzejczak – odniosła się do materiału przedłożonego przez dyrektora 

placówki Lubomierskiego Centrum Kultury w Lubomierzu – czy była prowadzona statystyka 

udziału dzieci w imprezach z zakresu wypoczynku letniego? 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – z uwagi na obostrzenia w związku z pandemią ilość dzieci 

biorących udział w zajęciach musiała być ograniczona. Było to około 6 – 10 dzieci.  

Radna Krystyna Andrzejczak – Program wypoczynku letniego bogaty, różnorodność zajęć. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – udało się nawet zorganizować Ogólnopolski Festiwal 

Filmów Komediowych, ale to wymagało wielkiej odwagi. W najbliższej okolicy imprezy 

cykliczne, plenerowe - zostały odwołane.  
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Ad.14.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski przedstawił opinię 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie złożonych skarg na nienależyte wykonywanie 

obowiązków dyrektorów szkół/placówek oświatowych (samorządowych), braku skrzynek 

podawczych elektronicznych e/PUAP. 

 

 „Opinia Komisji Skarg Wniosków i Petycji z dnia 17.09.2020”. 
 

„Komisja Skarg Wniosków i Petycji na posiedzeniu  w dniu 17.09.2020  rozpatrzyła skargę  

obywatelską złożoną w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz w dniu 19.08.2020., dotyczącą braku 

skrzynek podawczych na platformie ePUAP w placówkach oświatowych podległych Gminie. 

Po zapoznaniu się z treścią skargi,  przepisami Ustawy z dnia 17.02.2005 r o informatyzacji 

działalności podmiotów realizujących zadania publiczne (dz.U..2020.346 ze zm.) oraz opinią prawną 

Kancelarii Radców Prawnych „Kubacki & Kubacki” s.c. z dnia 27.08.2020, Komisja stwierdza co 

następuje: 

1. Komisja uznaje skargę jako zasadną w zakresie 3 placówek oświatowych podlegających 

Gminie. Są to:  

a. Zespół Szkół w Lubomierzu 

b. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Lubomierzu 

c. Szkoła Podstawowa w Pławnej 

2. Placówki oświatowe powinny z mocy prawa umożliwiać komunikację obywatelom 

w bezpiecznym systemie teleinformatycznym, czym niewątpliwie jest platforma ePUAP. 

Umożliwienie takiej komunikacji  staje się szczególnie ważne w sytuacji utrudnionych 

kontaktów z tymi placówkami wynikającymi z ograniczeń w związku z przepisami COVID -19. 

3. Wszystkie placówki oświatowe podległe Gminie niezwłocznie powinny założyć skrzynki 

podawcze w systemie ePUAP.  

4.  Należy podać natychmiast do publicznej wiadomości, że do czasu utworzenia w/w skrzynek, 

do komunikacji z poszczególnymi placówkami oświatowymi  mieszkańcy mogą 

wykorzystywać w dalszym ciągu skrzynkę ePUAP Gminy.  

5. W zakresie 10 pozostałych wymienionych przez Skarżącego placówek oświatowych Komisja 

uznaje skargę jako bez zasadną: 

a. Szkolne Schronisko Młodzieżowe „ Maciejówka” – nie funkcjonuje 

b. Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Lubomierzu – funkcjonuje w schemacie 

organizacyjnym Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lubomierzu 

c. Przedszkole Miejskie w Lubomierzu – funkcjonuje w schemacie organizacyjnym 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lubomierzu 

 



 

                                                     - 9 - 

d. Szkoła Podstawowa w Pławnej Oddział Przedszkolny w Wojciechowie – nie 

funkcjonuje 

e. Gimnazjum im. Hieronima Wietora w Lubomierzu – zlikwidowane 

f. Liceum Ogólnokształcące im. Aleksandra Kamińskiego w Lubomierzu - funkcjonuje 

w schemacie organizacyjnym Zespołu Szkół w Lubomierzu 

g. Branżowa Szkoła I Stopnia w Lubomierzu - funkcjonuje w schemacie organizacyjnym 

Zespołu Szkół w Lubomierzu 

h. Szkoła Policealna dla Dorosłych w Lubomierzu – zlikwidowana 

i. Technikum w Lubomierzu –  funkcjonuje w schemacie organizacyjnym Zespołu Szkół 

w Lubomierzu 

j. Internat Zespołu Szkół w Lubomierzu - funkcjonuje w schemacie organizacyjnym 

Zespołu Szkół w Lubomierzu”. 

                                                                                                                                              

Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) - ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność 

Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność 

Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

 

Uchwała NR XXIII/146/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustanowienia 

służebności przejazdu i przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy 

Lubomierz, 
 

b) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkolne Schronisko 

Młodzieżowe "Maciejówka" w Maciejowcu przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
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- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkolne Schronisko 

Młodzieżowe "Maciejówka" w Maciejowcu przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Murawska 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/147/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązkow przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkolne Schronisko Młodzieżowe 

"Maciejówka" w Maciejowcu przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Lubomierzu,  

 

c) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/148/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Lubomierzu, 
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d) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej w 

Pławnej . 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązkow przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej w 

Pławnej .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Roman 

Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aron Bogusz, Anna Mielniczyn, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/149/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej w Pławnej, 

 

e) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Przedszkola Miejskiego w 

Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Przedszkola Miejskiego w 

Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Mielniczyn 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/150/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej w Pławnej 

Oddział Przedszkolny w Wojciechowie, 
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f) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej w 

Pławnej Oddział Przedszkolny w Wojciechowie. 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej w 

Pławnej Oddział Przedszkolny w Wojciechowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/151/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Podstawowej w Pławnej 

Oddział Przedszkolny w Wojciechowie, 
 

g) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Zespołu Szkół w 

Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Zespołu Szkół w 

Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Roman 

Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aron Bogusz, Anna Mielniczyn, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/152/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Zespołu Szkół w Lubomierzu, 
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 h) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Gimnazjum Hieronima 

Wietora w Lubomierzu, 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązkow przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Gimnazjum Hieronima 

Wietora w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/153/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Gimnazjum Hieronima Wietora w 

Lubomierzu, 
 

i) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Liceum Ogólnokształcące 

im. Aleksandra Kamińskiego w Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Liceum Ogólnokształcące 

im. Aleksandra Kamińskiego w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/154/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Liceum Ogólnokształcące im. 

Aleksandra Kamińskiego w Lubomierzu, 
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j) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Branżowej Szkoły I 

Stopnia w Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Branżowej Szkoły I 

Stopnia w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/155/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Branżowej Szkoły I Stopnia w 

Lubomierzu, 

 

k) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Policealnej w 

Lubomierzu,  

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Policealnej w 

Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/156/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Szkoły Policealnej w Lubomierzu, 
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l) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Lubomierzu, 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Roman 

Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aron Bogusz, Anna Mielniczyn, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/157/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia skargi 

Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów szkół lub 

placówek oświatowych (samorządowych),tj. Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Lubomierzu, 

 

m) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Technikum w Lubomierzu, 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Technikum w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/158/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Technikum w Lubomierzu, 
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n) - rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Internatu Zespołu Szkół w 

Lubomierzu, 

 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Internatu Zespołu Szkół w 

Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/159/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana K.J. na nienależyte wykonywanie swoich obowiązków przez dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych (samorządowych),tj. Internatu Zespołu Szkół w 

Lubomierzu, 

 

o) - określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 

2020/2021, 

 

Głosowano w sprawie: 
- określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 2020/2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/160/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie określenia 

średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 2020/2021, 

 

p) - zmian w budżecie na 2020 rok. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – omówiła zasadność podjęcia przedmiotowej uchwały. 
I. Dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy o kwotę 166.893,10 zł w związku z: 

 



                                                            - 17 - 

 
1. otrzymaniem pisma nr FB-BP.3111.277.2020.GF Wojewody Dolnośląskiego w sprawie 

przyznania dotacji jako zwrot części wydatków wykonanych w 2019 roku w ramach funduszu 

sołeckiego w kwocie 66.763,03 zł. 
 

2. przyznaniem stypendium dla ucznia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego przez fundację w 2020 r. 

w kwocie 400,00 zł. 

3. podpisaniem umowy o powierzenie grantu na realizację projektu pn. zdalna Szkoła na kwotę 

30.381,00 zł. 
4. podpisaniem umowy w ramach konkursu „Odnowa Dolnośląskiej Wsi” na remont dachu 

świetlicy wiejskiej w Popielówku na kwotę 30.000,00 zł. 

5. otrzymaniem zwrotu poniesionych wydatków w roku 2019 i 2020 w związku z realizacją 

zadania pn. REVIVAL w kwocie 39.349,07 zł. 
 
II. Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy o kwotę 464.286,00 zł w tym: 

1. w dziale 854 zmniejszenie planu na wynagrodzenie i pochodne w planie wydatków Zespołu 

Szkół w Lubomierzu oraz planu na zakup usług remontowych wiązanych z remontem stropu     

w Internacie Zespołu Szkół na łączną kwotę 445.186,00 zł.  

2. w dziale 900 na kwotę 7.000,00 i dziale 926 na kwotę 12.100,00 zł w związku ze zmianą 

przedsięwzięć realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- Sołectwa Chmieleń na kwotę 5.600,00 zł, 

- Sołectwa Popielówek na kwotę 13.500,00 zł. 

 

III. Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy o kwotę 631.179,10 zł w tym: 
1. w dziale 010 na zapłatę podatku od towarów i usług w kwocie 10.000,00 zł oraz na zakup działki 

w Pasieczniku nr 669/2 w kwocie 4.100,00 zł. 

2. w dziale 020 na wycinkę drzew w kwocie 8.000,00 zł. 

3. w dziale 801 w kwocie 475.967,0 zł na: 
- zwiększenie planu wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lubomierzu na wypłatę  

  stypendium dla ucznia o kwotę 400,00 zł, 
- zwiększenie planu wydatków Zespołu Szkół w Lubomierzu na wynagrodzenie i pochodne          

  o kwotę 445.186,00 zł, 
- realizację projektu pn. zdalna Szkoła w kwocie 30.381,00 zł.  

4. w dziale 921 o kwotę 133.112,10 zł na:  

- remont dachu świetlicy wiejskiej w Popielówku kwota 30.000,00 zł, 
- naprawę dachu wiaty przy świetlicy w związku z realizacją przedsięwzięć realizowanych           

  w ramach Funduszu Sołeckiego Sołectwa Chmieleń kwota 5.600,00 zł,  

- remont świetlicy w związku z realizacją przedsięwzięć realizowanych w ramach Funduszu  

  Sołeckiego Sołectwa Popielówek kwota 13.500,00 zł, 

- nowe zadanie inwestycyjne pn. „Modernizacja energetyczna budynku Lubomierskiego  

  Centrum Kultury w Lubomierzu” w kwocie 62.545,50 zł, 

- wydatki związane z realizacją zadania pn. REVIVAL w kwocie 21.466,60 zł. 

 

IV. W załączniku nr 4 dokonano zmian przedsięwzięć realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego 

Sołectwa Janic, które nie wymagały zmiany klasyfikacji budżetowej.  
 
V. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 
Plan dochodów 36.536.646,10 zł w tym: bieżące 35.529.971,86 zł, majątkowe 1.006.674,24 zł. 
Plan wydatków 32.854.946,10 zł w tym: bieżące 31.873.300,60 zł, majątkowe 981.645,50 zł. 
 

Głosowano w sprawie: 
- zmian w budżecie na 2020 rok.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Michał Pater, Dariusz Penkala. 

Uchwała NR XXIII/161/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian w budżecie 

na 2020 rok, 

 

r) - zamiaru likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla 

oddziału zerowego i oddziału przedszkolnego. 

 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – uzasadnił podjęcie niniejszej uchwały : Filia 

Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla oddziału zerowego  

i oddziału przedszkolnego nie prowadzi naboru uczniów od września 2017 r. W budynku gdzie siedzibę 

miała Filia obecnie znajduje się oddział przedszkolny Przedszkola Miejskiego w Lubomierzu oraz 

Żłobek Gminny. Podjęcie uchwały ma na celu uporządkowanie sytuacji prawnej. Likwidacja nastąpi po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Dolnośląskiego Kuratora Oświaty. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zamiaru likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla 

oddziału zerowego i oddziału przedszkolnego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3. 

Głosowanie nie zostało zarejestrowane przez system informatyczny w programie e/Sesja. 

Adnotacji dokonano na podstawie liczenia przez głosowanie poprzez podniesienie ręki. 

 

Uchwała NR XXIII/162/20  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zamiaru 

likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla oddziału 

zerowego i oddziału przedszkolnego. 
 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – ogłosił 15 min. przerwę w obradach sesji  

w godz. 13:45 - 14:00. 

Godz. 14:00 – wznowienie obrad sesji. 

 

Ad.15 

 

Prezentacja zakończonych prac Parku Przyklasztornego w Lubomierzu przez prezesa 

Stowarzyszenia Przyjaciół Lubomierza Panią Małgorzatę Walczak. 

Park Benedyktyński – to obiekt zlokalizowany w kompleksie klasztorno – kościelnym w 

Lubomierzu.  

 

Tytuł projektu:  

„Ochrona dziedzictwa przyrodniczego poprzez rewitalizację parku w Lubomierzu”. 
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Cel projektu:  

celem inwestycji jest rewitalizacja atrakcyjnego kompozycyjnie i krajobrazowo obiektu 

historycznego kompleksu klasztoru i kościoła będącego jednym z głównych celów 

turystycznych w okolicy. 

 

Finansowanie:  

Kwota projektu: 185.975,00  

Termin realizacji:  

09.10.2018 r. – 10.12.2019 r. 

Poziom dofinansowania: 

100%. 

 

Wnioskodawca i realizator projektu: 

- Stowarzyszenie LGD Partnerstwo Izerskie – przyjmowanie i ocena wniosków pod     

   względem lokalnych kryteriów oceny, 

- Urząd Gminy i Miasta Lubomierz – udzielenie pożyczki na realizację projektu 67  

   000/118  975,  

- Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa – wypłata środków. 

 

Zakres projektu: 

- oświetlenie zewnętrzne terenowe, 

- elementy małej architektury, 

- ścieżki parkowe, 

- kwietniki, 

- sadzenie drzew, 

- sadzenie krzewów. 

 

Bieżące utrzymanie parku zapewnia Miasto i Gmina Lubomierz. 

Pani Małgorzata Walczak – zaprosiła na otwarcie Parku Benedyktyńskiego na 3 października 

2020 r. godz. 14:00. Radnym i kierownictwu Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz wręczyła 

zaproszenia. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – podziękował prezes Stowarzyszenia 

Miłośników Lubomierza Pani Małgorzacie Walczak za przedstawienie prezentacji, 

urozmaiconej zdjęciami (obrazującymi park przed rewitalizacją i po zakończeniu prac). 

 

 

Ad.16  i 17 

 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski –  w pkt. „Zapytania i interpelacje” – 

bieżących interpelacji brak. Natomiast  27 lipca 2020 r. wpłynęły dwie interpelacje radnej 

Krystyny Andrzejczak.  

1) O usunięcie kilkunastocentymetrowego uskoku/stopnia, zlokalizowanego w ciągu pieszym 

pod arkadami pierzei południowej , w okolicy ZUOK „Izery”.  

– Przedmiotowy uskok został usunięty dnia 29.07.2020 r.  

2) O ścięcie drzewa - kasztanowca, zlokalizowanego przy chodniku na skrzyżowaniu ul. 

Majowej i ul. Gryfiogórskiej, który stwarza niebezpieczeństwo, szczególnie przy zmieniającej 

się aurze pogodowej. 

 – Został skierowany wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych o podjęcie czynności mających 

na celu usunięcie przedmiotowego drzewa. Dnia 28.07.br. została przeprowadzona wizja w  
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terenie, która wykazała posusz w koronie, w dolnym fragmencie  odrastają nowe pędy.  

Wniosek o usunięcie drzewa został zaopiniowany negatywnie przez rzeczoznawcę 

Stowarzyszenia Inżynierów i Techników Leśnictwa i Drzewnictwa. Zaproponowano cięcia 

sanitarno – pielęgnacyjne w koronie. Drzewo pozostanie w dalszym ciągu w szpalerze 

kasztanowców. 

 

Ad. 18. 

W sprawach różnych: 

 

Radna Anna Kalińska – zadała poniższe pytania: 

1) Na jakim etapie jest sprawa dot. projektu „Norweskiego” pn.  „Remont byłego Domu 

Opatki przy Zespole Klasztornym w Lubomierzu wraz  z rozbudową łącznika”.  

2) Czy są przyznane środki finansowe na  ścieżkę rowerową Pławna – Milęcice – 

Lubomierz – Oleszna Podgórska ? 

 

3) Park Przyklasztorny jest zamknięty, niedostępny dla innych, dlaczego? 

 

 

 

Ad.1) Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w ramach projektu „Norweskiego” został 

złożony wniosek  na „Remont byłego Domu Opatki przy Zespole Klasztornym w 

Lubomierzu wraz  z rozbudową łącznika” . Wyniki mają być ogłoszone w poniedziałek na 

stronie Ministerstwa. Sprawdzaliśmy jeszcze nie zostały zamieszczone. Zobaczymy, w jaki 

sposób nastąpi podział środków finansowych. Jest sprzeciw wobec gmin, które podjęły 

uchwałę w sprawie stref wolnych  od  ideologii LGBD.  

Kierownik RT Przemysław Kułaga – część Domu Opatki zostanie oddzielona ze względu 

bezpieczeństwa. Jak otrzymamy środki finansowe, to wyremontujemy. 

 

Ad. 2) Sekretarz GiM  Adam Skrzydłowski -  jeśli chodzi o przydział środków 

finansowych na ścieżkę rowerową – to cały czas czekamy. ZIT przeznaczy dużą pulę 

środków finansowych (liczone w milionach złotych) na zagospodarowanie terenu wokół 

Jeziora Pilchowickiego, Jeziora Złotnickiego. Poprzednio złożone wnioski nie dostały 

dofinansowania na ścieżkę rowerową. 

 

Ad.3) Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – teren został wydzielony zabezpieczony ze 

względów bezpieczeństwa. Nie jest otwarty, ale będzie otwarty po zakończonych pracach.  

 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do funduszu sołeckiego na przyszły rok, część sołectw 

już opracowała, Milęcice jeszcze nie wykonały projektu. Nie wiemy w jakiej wysokości 

planować finanse na wykonanie tabliczek informacyjnych z oznakowaniem szlaków. 

  
Sekretarz GiM  Adam Skrzydłowski -   jak otrzymamy środki finansowe zadecydujemy 

wspólnie, które sołectwa będą uczestniczyły i ile wykonamy tych tabliczek informacyjnych, z 

oznakowaniem szlaków turystycznych . W tą sobotę odbywają się biegi przełajowe na 

orientację (organizowane przez PTTK), mamy kontakt z przedstawicielem PTTK, 

zorientujemy się, w jakiej jesteśmy sytuacji, powrócimy do tematu po 1 października br. 

PTTK również zajmuje się oznakowaniem szlaków turystycznych. 
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Radna Anna Kalińska –  odniosła się do sytuacji mieszkańców nieruchomości nr 40 w 

Milęcicach, którzy nie mają innego rozwiązania i korzystają z przejazdu przez prywatną 

posesję innego właściciela. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – potwierdził zaistniałą sytuację. Powinna być 

ustanowiona służebność przejazdu, od właściciela tej działki. Osoby zainteresowane mają się 

zgłosić w celu uregulowania sytuacji. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – tam, gdzie przebiega ta droga jest górka, od strony 

sąsiada jest stopniowy podjazd. W zimie przy dużym wzniesieniu jest problem ze zjazdem. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – Państwo wystąpią o służebność. Sprawa zostanie 

załatwiona. 

Radny Aron Bogusz – zapytał o możliwość remontu chodnika i jezdni przy ul. Stogryna i 

Edukacji Narodowej. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – jeśli będą wolne środki finansowe w budżecie, to 

zajmiemy się tematem. Na dzień dzisiejszy tych środków po prostu nie ma, a potrzeb jest 

wiele. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz– w miarę posiadanych finansów będą przeprowadzane 

remonty dróg. Na chwilę obecną, niestety nie możemy nic obiecywać. 

Radny Marcin Zając – należałoby przeprowadzić remont drogi  począwszy od skrzyżowania 

ul. Stogryna (okolica budynku po byłym ZBGKiM) i wzdłuż prostej. 

 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski –  zwrócił uwagę na pustostan mieszkania w 

ciągu, gdzie jest Żłobek Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie. Należałoby pomyśleć o 

odkupieniu tego lokalu, nie wiemy, co przyniesie przyszłość. Gmina miałaby cały budynek do 

dyspozycji.  Warto o tym pomyśleć.                                                                     

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – mamy to na uwadze. Jeśli będzie załatwiona sprawa 

nabycia spadku przez spadkobierców, to powrócimy do tematu. Rościmy sobie koszty 

remontu budynku, będziemy chcieli je odzyskać od spadkobierców. 

 

Ad.19 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski zamknął 

obrady XXIII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 
Do biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wpłynęły następująca korespondencja: 

 

1) Generalny Dyrektor Dróg Krajowych i Autostrad  pismo z dnia 23.06.2020 r. (data wpływu 

29.06.2020 r.), nr O.WR.D-1.053.28.2020.ks w sprawie budowy chodnika w Chmieleniu,   

2) Starostwo Powiatowe w Lwówku Śląskim pismo z dnia 22.06.2020 r. (data wpływu 02.07.2020 r.), 

nr ZDP668/20 w sprawach utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy Lubomierz, 

 

3) Zarząd Dróg Powiatowych pismo z dnia 03.07.2020 r. (data wpływu 16.07.2020 r.) w sprawie 

naprawy jezdni drogi powiatowej 2511D w okolicy przystanku i targowiska w Lubomierzu, 

 

4) Starostwo Powiatowe w Lwówku Śląskim pismo z dnia 29.07.2020 r. (data wpływu 03.08.2020 r.), 

nr ZDP 2010/20 w sprawie progów zwalniających na drodze powiatowej 2517D, tj. na ul. Chopina w 

Lubomierzu, 
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5) Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego Podsekretarz Stanu pismo z dnia 14 .08.2020 r. 

(otrzymane w formie e-mail) nr DWIM-WF.052.8.2020.JR – (odpowiedź)  w sprawie apelu  mostu 

kolejowego nad Jeziorem Pilchowickim, 

6) Urząd Gminy i Miasta Lwówek Śląski pismo z  dnia 10.09.2020 r. (otrzymane w formie e-mail) nr 

RGO.6232.3.37.2020. BG, skierowane do udziałowców Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

SANIKOM Spółka z o.o. w Lubawce o nieprawidłowej gospodarce finansowej, prowadzonej przez 

Zarząd. 

 

 

 

  

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Mariusz Kozłowski  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


